
Uddannelses- og Forskningsudvalget

Til: Uddannelses- og forskningsministeren
Uddannelses- og forskningsministeren

Dato: 22. januar 2016

Udvalget udbeder sig ministrenes besvarelse af følgende spørgsmål:

UFU alm. del

Spørgsmål 73
Kan ministeren redegøre for, hvorvidt det er korrekt, at der i universiteternes
forskningsmidler også indgår midler til husleje, hvoraf der er indregnet et af-
kast, som universiteterne skal betale tilbage til staten, og at Danmark derfor
ikke lever op til Barcelona målsætningen om at afsætte mindst 1 pct. af BNP
til forskning, men at der faktisk kun afsættes 0,988 pct. af BNP til forskning,
som det beskrives i Universitetsavisen den 25. november 2015 http://universi-
tetsavisen.dk/uddannelse/staten-lever-ikke-op-til-eu-mal-forskning?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jacob Mark (SF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Jacob.Mark@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Christine Antorini
formand
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